
Protokoll 18.01.2023 algus 18.00 

Tallinna Tondi Kooli 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Koosolek toimus 18.01.2023 kl 18:00 Tondi koolis. 

Koosolekul osalesid: 

1. Kati Sikk 

2. Argo Ilves 

3. Pille Neider-Kuusalu 

4. Tanel Tehu 

5. Margus Kaasik 

6. Silvia Paluveer 

7. Kristel Geine 

Koosolekul osales lisaks hoolekogu liikmetele Tallinna Tondi Kooli direktor Marge Süld. 

Koosolekut juhatas Kati Sikk ja protokollis Pille Neider-Kuusalu. 

 

PÄEVAKORD 

1. Õpetajate tähtajatu streik 

2. Lõunasöögi hind 

3. Liiklusskeem kooli ümbruses 

4. Lisa-aastate andmine 

5. Kooli arengukava 

6. Õppekava uuendamine 

7. Ülevaade töötajatest 

8. Jooksvad küsimused 

 

ARUTELUDE KOKKUVÕTTED JA SEISUKOHAD 

1. Streik 

Tondi kooli õpetajad otsustasid streigiga liituda üheks nädalaks. 50 õpetajat ja 41 toetajat 

osaleb streigis. 290st lapsest on koolis umbes 45 last. Lapsevanemad toetavad väga streiki. IV 

korrusel on tööl ainult 2 töötajat. IV k tuleb kohale 20+ last. Kooli muu personal aitab 

vajadusel streiginädala koolipäevi sisustada.  

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

2. Tallinn tõstis lõunasöögi hinda, uus hind on 1,83 €. Lapsevanemaid see ei puuduta. 

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

3. Kooli ümbruse liiklusskeem on probleemne: Haraka tn, Linnu tee vasakpööre kooli 

poole, parkimine koolimaja ümbruses.   



Kristiine LV esindajal on küsimusi:  

• Kas 24/7 probleem või on kellaajaline probleem? – Koolile püsiv probleem, 

transport sõidab pidevalt (lapsevanemad, sotsiaaltransport, kaubaautod jmt). 

• Seisev või omanikuta auto seisab täpselt ülekäiguraja ees, see on ebaturvaline. 

• Haraka 7a- kes pargivad? Kooli personal, elanike auto, ehitajad. 

Lahendus: ühesuunaline liiklus ja parkimine ühes servas. Transpordiameti ametnik tuleb 

lähiajal olukorraga tutvuma, kaardistab olukorda. Kristiine LV teeb elanikele lahenduste kohta 

küsitluse.  

Hoolekogu kiitis ühehäälselt muudatusettepanekud heaks. 

4. Eile, 17.01 otsustati lisaõppeajale jäämise võimalused  õpilastele. Õppenõukogus oli 

13 otsust. Õppenõukogu teeb selliseid otsuseid viimast aastat, edaspidi on see kirjas 

IÕK-s. Riigil oleks vaja lahendusi, mis saab lapsest peale kooli ehk peale 16 aastat.    

• Kahele õpilasele otsustati, et lisaõppele jäämine ei ole võimalik. Ühe pere puhul 

võib tulla vaie. 

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

5. Selle aastaga saab läbi kooli arengukava. Alustatakse sisehindamisega (kooli töö ja 

koolielu arengu hindamine). Sisehindamine on sisendiks uuele arengukavale.  

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

6. Vajalik kiiresti tegeleda uue õppekavaga. ÕK peab viima kooskõlla riikliku 

õppekavaga 1. septembriks. 

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

7. Sel õppeaastal tuli palju uusi õpetajaid - mitmed omandavad vastavat haridust. Kool 

võimaldab, kõik on rahul. 

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

8. Jooksvad küsimused 

• Kooli pikapäevarühma lahtioleku aja pikendamise küsimus. 

• Ujula kasutamine õpilaste lastevanematele? 

• Lahtiste uste päev 8. veebruar 2024 

• Rajaleidaja spetsialistidega kokkusaamine – vaatlevad tunde ja seejärel toimub 

arutelu. Teemaks on õppekavade määramine rajaleidja poolt.  

• Uus hoolekogu koosoleku aeg 10. aprill kell 18.00. 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

________________      ____________________ 

koosoleku juhataja      koosoleku protokollija 

Kati Sikk       Pille Neider-Kuusalu 


